
Boniek: Roma gubi punkty, których inni nie gubią

News - ASRoma.pl

Jak co weekend Zbigniew Boniek udzielił wywiadu dla Tele Radio Stereo,

odnośnie ostatnich występów Romy. 

Remis Romy?

- Przykro mi z powodu remisu Romy. Jesteśmy przyzwyczajeni do tego, gdy mówi

się, że jedna wygrana w Romie jest warta dziesięciu zwycięstw innych. To prawda,

gdyż Roma gubi punkty tam, gdzie inni ich nie zostawiają.

Jak zareagowałbyś na tytuł jak ten z Tuttosport ["Szczęsny, Benatia,

Pjanic, od przegranych Romanistów do zwycięskich Juventini" - przyp

red.]?

- To nie kwestia dumy, możesz dać taki tytuł przed jednym meczem, przez 24

godziny zachowujesz się tak jaki jest twój charakter. Być może inni zostają w tyle,

Pjanic z pewnością zmienił się jako gracz. Trzeba pracować, to najlepsza rzecz. 
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